



致: 發利證券有限公司
To: Prime Securities Limited

日期 Date: _____

即時報價申請表格
Real-time Quote Service Subscription Form

申請人資料 Subscriber's Information

賬戶名稱 賬戶號碼
Account Name _____ Account No. _____

非賬戶持有人請提供以下資料: For non-account holder, please provide the following information:

香港身份證號碼/護照號碼 聯絡電話
H.K. ID. Card No./Passport No.: _____ Contact Telephone No.: _____
電郵地址
E-Mail Address: _____
地址
Address: _____

產品選擇 Product Selection

產品 Product	月費 Price/Month	生效日期 Effective Date
<input type="checkbox"/> 易高科技 AIO 2goTrade AIO	HK\$400	
<input type="checkbox"/> 阿斯達克「盈資訊」AASStocks QuoteWinner	HK\$400	
<input type="checkbox"/> 經濟通 ETNet IQ	HK\$400	
<input type="checkbox"/> 天涯 MegaHub PowerTicker	HK\$400	

繳費方式 Payment Method

- 由賬戶內自動扣除月費 Debit from Account
 預繳 _____ 個月費共港幣 _____ (現金/支票)
Advance Payment for _____ months with total amount HK\$ _____ (cash/cheque)

客戶聲明及簽署 Client's Declaration and Signature

本人/吾等確認申請以上服務及同意以下條款

I/we would like to subscribe above service package and hereby agree the following terms:

- 貴公司保留一切更改服務收費以及條款及條件之權利，而毋須預先通知客戶。
Your company reserves the right to amend the fees and the terms and conditions without prior notice.
- 所有已繳付之服務費用概不退還。
All subscription fees are non-refundable.
- 本人/吾等為貴公司賬戶持有人，現同意及授權貴公司在本人/吾等之證券賬戶內自動扣除月費，直至本人/吾等另行通知為止。否則本人/吾等必須每次預先繳付月費。
As an account holder of your company, your company is authorized to debit the monthly fee automatically from my/our account in the beginning of service month unless notified by me/us. Otherwise, I/we have to pay a subscription fee in advance each time.
- 如欲終止服務，客戶必須填妥終止服務表格，並於到服務到期日七個工作天前以傳真或郵寄交回貴公司。
For termination, a Termination Form must be completed and should be submitted by fax/mail to your company, 7 working days prior to the end of the month.
- 本人/吾等確知貴公司及資訊供應商會力求確保內容是準確及可靠，但卻不擔保其準確性和可靠性。貴公司及資訊供應商絕不會負責因內容錯誤或遺漏而造成的任何損失。
I/we acknowledge that your company and information suppliers neither warrant nor guarantee the accuracy, reliability, completeness and timeliness of information provide through the product. Your company and information providers bear no responsibility for any error or omission.

客戶簽署 Client's Signature(s)

For Company Use Only

Payment	Verified Signature	System Updated by	Voucher Creation
<input type="checkbox"/> Cash/Cheque Received Amount: Bank & Cheque No.:		<input type="checkbox"/> Service Creation <input type="checkbox"/> Web Update <input type="checkbox"/>	Maker
		Client Login ID: Effective Date: Updated By:	Checker
<input type="checkbox"/> Debit A/C			